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Styrelsemöte

Tid: söndagen: 230604 kl. 18.30-20.30

Plats: Klubbrummet Nyckelby

Kallade: Elena Hultgren, Åsa Johansson, Kristina Orselius, Pernilla Hallin, Ella Axelsson,

Emmelie Nockmar, Ronja Toftgård, Kristina Svensson, Alice Sundberg US (ej närvaro), Ulf
Paulsson, Marie-Louise Levin

Adjungerande: Margareta Forsberg(ej närvaro), Maria Axen(deltagit under p.7), Malin
Kullman (TS), Anita Mohall (TS), Olivia Kuylenstierna (US), Cissi Andersson(TS), Frida

Gustafsson(TS), lngen från TS närvarade

Protokoll

1. lnledning/ Status i förening, sociala medier. Det är lugnt på sociala medier.

2. Godkännande av dagordning. Fastställd.

3 Val av protokolljusterare. Pernilla Hallin vald.

4. Föregående Protokoll;
Nyckelbydagen genomfördes 18/5, en trevlig dag.

Sponsorer ska uppdateras på hemsidan.
Åsa ska skicka enkät till medlemmarna.
Box dörrar som är svåra att öppna/stänga, detta ska åtgärdas under sommaren.
Kristina S och Ella i samråd med Maggan, ska ta fram broschyr/info till nya ryttare.
Den ska vara klar efter sommaren.
Clinic, Johanna Lassnack. Bra anordnat stort intresse.

5. Ekonomi:

a) Resultat t.o.m. 230528 Kristina O redogjorde för ekonomin. 83 st besökare
på Clinic, Johanna Lassnack. Ett underskott mot periodiserad budget med

8294 kr. I dagsläget saknas resultat från dressyrtävlingarna.
b) Hippocrates. lnget nytt enligt Kristina O
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6. Registerutdrag: Malin Kullman

7. Stall Nyckelby/Föreningen Nyckelryttarna aktiviteter
Arbetsgruppen redovisar framtidens planering ansvariga MMÅP
- Combotävling. Det börjar komma anmälningar
- Ny häst är på gång, i dagsläget finns det tre som är intressanta
- Framtida aktivitetet/ht2023. Planering kommer att ske 16/6. Det är många, fler

än det brukar vara, som slutar rida lektion till hösten.
- 4 personer anmälda till märkestagningsdagen, den flyttas fram till hösten.
- 4 personer deltog i dressyrträning 3/6
- Ridskolecup i WE under hösten? Prova detta genom att ha en pilotgrupp ev. med

US, om de är intresserade.
- Funktionärsuppdrag: Planering för Cykelloppen i Vätternrundans regi - Äsa,

Ronja.

Föreningen har samma ställe som föregående år, parkeringen vid
Luxorfastigheten. Tältet ska stå på samma plats som tidigare år. Det ska gå fler
gratisbussar från närområdet. Det ska vara bättre skyltat i år, för cyklisterna.
Utvärdering kommer ske i september om föreningen fortfarande ska ha

funktionärsuppdrag på cykelloppen.

8. Rapporter:

a) Skrivelser: SVR styrelsemöte Önf tZ/A, Elena och Pernilla H ska deltaga.
Drömfonden, ansökan har skett. Gällande pararyttare och pengar till häst. På SVR

finns bra info som man kan använda vid ansökningar.
b) Trygg ridsport-rapport Elena. Hur jobbar vividare? Handlingsplan för

Nyckelryttarna. Ta fram en handlingsplan för Nyckelryttarna till hösten.
c) Beviljade Bidrag: Projektstöd. Skaffa fler nycklar 20 000kr.
d) Sökta Bidrag: aktivitetsstöd.
e) lnrapportering av bidrag LOK stöd, Elena och Pernilla H ansvarar. Teoridagarna vt

2023 klara RFSISU

f) Utbildning: ULK, ungdomsledarkurs planeras till hösten
g) Cafeteriasektionen: Cafeteria 17-I8/6 Nyckelkombon. Olämpligt att aktiviteten

kolliderar med funktionärsuppdrag i samband med Vätternrundan. Funktionärer
(cafeteria) till hopptävlingar 1 och 2 juli är klara.

h) Tävlingssektionen: öD rapport från dressyrtävlingar har i dagsläget inte kommit.
På dagens styrelsemöte saknas någon från TS. Bra om föreningen kan planera
tillsammans med TS inför tävlingar. Elena kollar med TS om tävlingsprop är klar
inför hopptävlingar. Två toalettvagnar är bokade inför hopptävlingar 1- o 2 juli.

i) Ungdomssektionen: LIl6 prova på ridning. Avslutning för US-sektionen.
Höstterminen kommer de att arbeta med nyckårna. lstället för Hajk planeras en

annan aktivitet i höst.
j) Miljö: Miljöchecken gås igenom och uppdateras inför tävlingarna i juli 2023. Kristna
och Elena ansvarar.

k) lT: Nya Hemsidan- Åsa ska skicka ut enkät till medlemmarna. Vad vill du ha ut av

din ridning.
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9. Årshjul är ifas.

10. Klubblokal: Status Efter lncident 230504. Ny spishäll och inköpt och installerad.

Spisvakt är också installerad. OCAB har varit och sanerat vid två tillfällen. Elena tar

kontakt med försä kringsbolaget angåend e ersättn i ng.

11. Bordlagda ärenden

-Foto på styrelsen- Äsa, är klart.

-Lagpolicy Ella, Anita och Maggan planeras bli klar till i höst

- Checklista för nya r$tare, klar efter sommaren.

12. Övriga frågor. Pernilla H har deltagit i digitalt möte (ca 60 personer deltog) om WE

(Working Equitation) - tävlingar. Är föreningen intresserad av att ha WE-tävlingar?

Pernilla är med i en facebookgrupp om WE-tävlingar. Det finns två- eller tre -

momentstävling i WE, dressyr och teknik samt speed.

13. Höstens möten förslag söndag 27/8Planeringsdag 9-14, kort styrelsemöte "Trygg

ridsport" t7/9,8/LO,,5lLt,3/12. Ev. blir något av styrelsemötena digitala.

h,#
ie-Louise Levin

Sekreterare


